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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 

3. seje Sveta staršev v šolskem letu 2014/2015, ki je bila v sredo, 3. 6. 2015, ob 17. 30 v Osnovni 

šoli Dušana Flisa Hoče, v učilnici 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Ravnatelj: g. Alojz VELIČKI 

Pomočnica ravnatelja za šolo: ga. Darja VANTUR 

Skrbnica učbeniškega sklada: ga. Lidija MAZGAN 

Predstavnica podružnične šole Reka: ga. Lidija ŠOŠTARIČ 

Predstavnica Sveta staršev v Svetu zavoda: ga. Katja FRECE 

Zapisnikarica: ga. Martina FRAS 

 

Odsotni: 
Predstavniki staršev šole:  1.a, 1.c, 4.b, 7.b, 9.a  

 

Dnevni red: 
1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 2. seje 

2. Potrditev delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv (atlasi, karte…) za šolsko leto 2015/2016. 

3. Poročilo ravnatelja. 

4. Predlogi in pobude predstavnikov razredov. 

5. Razno 

 

 

AD1  Pregled sklepov in potrditev zapisnika 2. seje 

 

Predsednica Sveta staršev in ravnatelj pozdravita zbrane. Soglasno se potrdijo sklepi iz druge seje, 

potrjen je tudi zapisnik 2. seje Sveta staršev z dne 24. 2. 2015. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, dnevni red je bil sprejet soglasno. 

SKLEP 2: Svet staršev soglasno potrdi sklepe in zapisnik 2. seje Sveta staršev z dne 24. 2. 2015. 

 

 

AD2 Potrditev delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv (atlasi, karte…) za šolsko leto 

2015/2016. 

 

Skrbnica učbeniškega sklada, gospa Lidija Mazgan, predstavi izbor delovnih zvezkov in drugih 

učnih gradiv za šolsko leto 2015/2016, ki jih je predlagal strokovni aktiv. Predstavi tudi nekatere 

spremembe glede delovnih zvezkov, ki bodo v 4. razredu. Strokovni aktiv se je tudi za prihodnje 

šolsko leto odločil, da bodi pri matematiki imeli še naprej delovne zvezke Radovednih 5. 

Predstavniki staršev 5. razredov so predlagali, da se nadgradi pouk tudi pri naravoslovju in tehniki 

z delovnimi zvezki Radovednih 5, za kar pa se učitelji niso odločili. Ravnatelj v nadaljevanju 

predstavi namen potrjevanja učbeniškega slada, predstavniki staršev potrjujejo izvor in ceno 

kompleta delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv, ki jih predlaga strokovni aktiv. Predsednica 

Sveta staršev predlaga, da se starši v prihodnjem šolskem letu posvetujejo z učitelji že na 

februarskem roditeljskem sestanku o delovnih zvezkih za prihodnje šolsko leto.  

 

Starši bodo prejeli splošne naročilnice o naročilu učbenikov za prihodnje šolsko leto.  
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SKLEP 3: Svet staršev Osnovne šole Dušana Flisa Hoče soglasno potrdi izbor delovnih zvezkov in 

drugih učnih gradiv za šolsko leto 2015/2016, ki so jih sprejeli strokovni aktivi. 

 

 

AD3 Poročilo ravnatelja 

 

Ravnatelj v nadaljevanju predstavi redno vzgojno – izobraževalno delo v šolskem letu 2014/2015, 

ki je potekalo v skladu z učnim načrtom. Zastavljeni cilji so bili realizirani, kakor tudi vse ostale 

dejavnosti in nadstandardni program. Uspešno so zaključili strokovno ekskurzijo v London, na 

realizacijo čaka še zaključna ekskurzija 9. razredov v Munchen. Izvedeni sta bili dve Šoli v naravi, 

tretja prihaja še v juniju, roditeljski sestanki z gosti in govorilne ure so potekale po planu. 

 

Ob morebitnih problemih hitro ukrepamo, rešujemo jih sproti s pogovori s starši, učenci in učitelji, 

stanje ocenjujemo za sprejemljivo in imamo nično toleranco do nasilja. Na vseh področjih in ob 

vseh problemih, ki so naša stalnica, iščemo najboljše rešitve, probleme rešujemo strpno z 

razumevanjem, prisluhnemo vsakomur in težave poskušamo rešiti v dobrobit vsakega posameznika 

– otroka, učenca, starša in naše družbe. 

 

Šola se je prijavila na javni razpis osnovnih šol v postopno uvajanje prvega tujega jezika – 

angleščine v 2. razred osnovne šole v šolskem letu 2015/16, vendar na razpisu za to šolsko leto 

nismo bili izbrani, kljub izpolnjevanju vseh pogojev. 

 

Uspešno smo izvedli projekt Šport in špas, Druženje vseh generacij – Skupaj znamo in zmoremo. 

 

Opravili smo 1. sestanek Upravnega odbora Šolskega sklada, na katerem je bila izvoljena 

predsednica, gospa Anastazija Gselman. Za prihodnje leto si je upravni odbor zadal nalogo veliko 

bolj aktivno delovati na tem področju, gospa Gselman je pozvala vse predstavnike staršev, da 

predstavijo še ostalim staršem delovanje sklada in jih pozovejo k zbiranju predlogov in idej za 

prihodnje leto. 

 

Naši učenci in učitelji ter učiteljice mentorji so bili zelo uspešni na raznih tekmovanjih v znanju in 

na športnih površinah, dosegli so številne vidne uvrstitve ter zlata in srebrna priznanja. 

 

Med učenci in starši smo izvedli anketo o zadovoljstvu s šolsko prehrano, odziv je bil pozitiven in 

skupna ocena »prav dobro«. 

 

Zaključna prireditev s proslavo za učence od 1. do 8. razreda bo potekala 24. 6. 2015, nakar se 

pričnejo šolske počitnice.  

 

Uspešno se bomo pripravili na novo šolsko leto 2015/2016. 
 
 

AD4 Predlogi in pobude predstavnikov razredov                 

 

V nadaljevanju so predstavniki staršev podali svoje predloge ali pobude, kar je privedlo do krajših 

razprav. 

 

Namestnik predstavnika 1.d razreda, gospod Marko Soršak, poda mnenje glede cene jutranjega 

varstva za prihodnje šolsko leto, da mora biti le ta usklajena v obeh zavodih v občini. Kot župan 

predstavi tudi pogoje uporabe prostorov večnamenske dvorane, ki je za dobrodelne prireditve 
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brezplačna. Prav tako bo občina zagotovila brezplačen prevoz učencev iz podružnične šole na 

matično šolo za obiskovanje športnih interesnih dejavnosti v sklopu šole. 

 

Predstavnica 2.b razreda poda predlog, da bi se interesne dejavnosti izvajale prej, v času 

podaljšanega bivanja.  

 

Predstavnica 4.a razreda povpraša po talnih označbah za prehode za pešce pri avtobusnih postajah.  

Na to vprašanje odgovori kar gospod župan, ki pove, da jih bodo narisali nazaj takoj, ko bo narejena 

zaključna plast ceste.   

 

Predstavnici 5. razredov povprašata o delitvi razredov v prihodnjem šolskem letu. Ali bodo starši 

pred začetkom obveščeni o izbranem razredu. 

Pomočnica ravnatelja, gospa Darja Vantur, pove, da bodo delitve po razredih objavljene 1. 

septembra na oglasni deski šole. 

 

Predstavnica 8.b razreda odpre debato na temo mobilni telefoni. V primeru, da se bo šola odločila 

za prepoved, naj bo ta takojšnja in ne postopna. Ravnatelj odgovori, da bo izbrana skupina pripravila 

spremembo vzgojnega načrta, ki bo sprejet konec meseca septembra in se lahko začne izvajat 

meseca oktobra 2015. 

Prav tako poudari nezadovoljstvo staršev pri izvajanju pouka manjših skupin pri angleškem jeziku 

in matematiki, medtem ko so pri izvajanju pouka slovenskega jezika zadovoljni. Starši so mnenja, 

da s formiranjem takšnih skupin učenci ne dosežejo rezultata, kot bi ga lahko, če teh skupin ne bi 

bilo.  

Ravnatelj odgovori, da so cilji lažje dosegljivi, če je v učni skupini manj otrok, eksterni pokazatelj 

tega načina učenja so tudi NPZ, kjer je Osnovna šola Dušana Flisa Hoče z rezultati nad povprečjem. 

 

Predstavnica 8.c razreda se priključi razpravi o mobilnih telefonih. Starši morajo biti vzgled 

otrokom, naj le ti otroke podučijo, da se mobilni telefoni v šolskih prostorih ne uporabljajo. Prav 

tako se pridruži razpravi o izvajanju pouka v manjših skupinah, saj jih zanima, zakaj lahko učenec 

v določeni skupini doseže najvišjo oceno pri ustnem spraševanju 4, medtem ko učenec v prvi skupini 

lahko odgovarja za oceno 5, čeprav se vsi učijo isto učno snov in delajo po istem programu. 

Ravnatelj odgovori, da nivojskega pouka več ni in da gre za manjše učne skupine, ki jih delijo 

učitelji. Pri oblikovanju skupin je odločitev učitelja določena glede na merila, kriterije, ki so 

postavljeni za oblikovanje. Delo je tako v manjših učnih skupinah lažje in kvalitetnejše. Različne 

so samo poti, kako doseči te enake cilje v vseh skupinah. Ocenjevanje poteka po kriterijih, ki so 

vsem učencem poznani. V primeru, da se starš ne strinja, mora stopiti do učitelja, in se pogovorit o 

znanju učenca. Merila za oblikovanje manjših učnih skupin so priloga tega zapisnika. 

 

Predstavnico 9.b razreda zanima, zakaj se valeta ne sme izvajati v večnamenski dvorani. Starši so 

mnenja, da je kulturni dom za takšne prireditve, kot je valeta, že premajhen.  

Na to vprašanje je odgovoril kar gospod župan. Povedal je, da je potrebno naročit posebna tla, 

drugačno ozvočenje, saj akustika v dvorani ni predvidena za glasbene prireditve, razna dodatna 

platna in podobno, kar bi bila za starše dražja varianta. 
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Predstavnica se v imenu staršev zahvali celotnemu učiteljskemu zboru in vsem zaposlenim na šoli, 

da so njihove otroke uspešno pripeljali do konca osnovnošolskega izobraževanja. 

 

 

AD5  Razno 

 

Ravnatelj za konec predstavi še zaključne plane za mesec junij, kjer nas čakajo še Šolske ekskurzije, 

za 9. razreda v četrtek in petek, 4.in 5. 6., ostali razredi v petek, 5. 6., Šola v naravi za 5. razrede – 

CŠOD Soča, Tolmin od 15. 6. do 19. 6. 2015.  

 

24. 6. 2015 bo zadnji dan pouka za 1. do  8. razrede, za konec zaključna prireditev s šolsko proslavo 

in s svečano podelitvijo priznanj in pohval najboljšim učencem. 

 

V šolskem letu 2015/2016 bomo imeli v šoli 26 (ali 27 oddelkov), 550 učencev (Reka 58 učencev, 

Hoče 492 učencev), v vrtcu ostane 15 oddelkov (Rogoza 93 otrok, Hoče 185 otrok) skupaj 278 

otrok, od tega v 1. starostnem obdobju 84 otrok in v 2. starostnem obdobju 194 otrok, od tega 22 

otrok z dieto. 

 

Predsednica Sveta staršev in ravnatelj se ob zaključku 3. seje zahvalita prisotnim za dobro 

sodelovanje skozi celo šolsko leto in vsem zaželita uspešen zaključek šolskega leta in lepe počitnice 

oziroma dopust. 

 

Seja Sveta staršev se je zaključila ob 19.30 uri. 

 

 

 

 

Zapisnikarica:       Predsednica Sveta staršev: 

Martina Fras       Ribanna Skerbiš 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Priloge:   - seznam prisotnost 

  - Izbor delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za šolsko leto 2015/2016 

  - Merila za oblikovanje manjših učnih skupin – slovenščina 

  - Merila za oblikovanje manjših učnih skupin – angleščina 

  - Merila za oblikovanje manjših učnih skupin – matematika 

 

 


